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Abstract (en)
[origin: CN108361648A] Provided is a lighting device (DE). The lighting device comprises at least one light source (SL) capable of generating a
photon and a shielding part (M) enabling the generated photon to pass at a pre-reserved location. The shielding part (M) comprises a front surface
(FV). The front surface faces exterior orientation and is equipped with three-dimensional elements (ET) with each comprising a non-transparent main
surface (FP) and at least one side surface (FL). The at least one side surface tilts towards the main surface (FP) and ensures connection between
the main surface (FP) and a main surface (FP) of at least one adjacent another three-dimensional element (ET). Additionally, at least one side
surface is transparent in order to form one of a pre-reserved location where the generated photon passes.

Abstract (fr)
Un dispositif d'éclairage (DE) comprend au moins une source de lumière (SL) propre à générer des photons et un masque (M) propre à laisser
passer les photons générés en des endroits prédéfinis. Le masque (M) comprend une face avant (FV), orientée vers l'extérieur, et munie d'éléments
tridimensionnels (ET) comportant chacun une face principale (FP) opaque et au moins une face latérale (FL) inclinée par rapport à la face principale
(FP), assurant une jonction entre cette dernière (FP) et une face principale (FP) d'au moins un autre élément tridimensionnel (ET) voisin, et
transparente afin de constituer l'un des endroits prédéfinis par lesquels passent les photons.
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